

REFERAT STYREMØTE NR. 7 FOR HOL IDRETTSLAG 2023

Onsdag 13.12.2023 på Teams kl. 20.00

Tilstede: Runar, Anita, Jos, Jeanette, Maren

Vedtakssaker:

Sak 44.23: Godkjenning av protokoll styremøte 6

Vedtak: Ingen kommentarer, enstemmig vedtatt.

Sak 45.23: Strømvtale Ustekveikja

Det er kommet et godt tilbud til næringslivet i kommunen fra Ustekveikja Energi. Det er en «flytende fastprisavtale» hvor prisintervallet er mellom 53øre/kw og 74øre/kw, ett års bindingstid.

Idrettslaget har mest bruk vintersbruk, hvor man historisk sett høyeste pris i forhold til sesongvariasjon. Fornuftig å få rimeligst pris på vinter og forutsigbare priser.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Sak 46.23: Møteplan for 2024

Fornuftig å etablere en møteplan for å få en god møtestruktur for 2024.

Vedtak: Enstemmig vedtatt at vi jobber for å få etablert dette.

Sak 47.23: Holsfjorden rundt

Løpet har historisk sus og det er ønskelig å se på muligheten for å blåse liv i det igjen. Løping er litt i vinden igjen, og det kan være en fin aktivitet for mosjonister og andre.

Vedtak: Positive til tiltaket. Fokus på sikkerhet rundt løypa, og ha nok folk til å bidra.

Orienteringssaker:

O-sak nr. 29/23: BUA

Venter på tilbakemelding etter innspillene våres fra siste styremøte.

O-sak nr. 28/23: Forsikring

Fått tilbud fra både SpareBank1 og har tatt kontakt med Gjensidige i ettertid. Har fått forhandla prisen ned til drøye 91.000,- I tillegg kommer utbytte. Den store forskjellen i avtalene, er at SB1 har forsikra skibruene særskilt, mens Gjensidige mener at dette er

O-sak nr. 29/23: DNB stiftelsen søknad oppussing oppholdsrom.

Vi fikk avslag på innsendt søknad i slutten av november. Men vi sendte inn søknaden på nytt 1. desember. Så blir det spennende å se om det kommer noe i neste runde. Det ble søkt om midler til prosjekt «aktive klubbhus».

O-sak nr. 30/23: Trimrom og spinningrom

Fleire henvendelser på bruk av spinningrom. Dilemma om det skal åpnes for alle, eller om det skal beholdes som i dag hvor buk av rommet i fbm. Spinningtimer, samt for medlemmene av treningsrommet er ok. Diskusjon rundt mulige løsninger. Det er viktig for oss som idrettslag at organisert aktivitet skal være gratis. Den beste løsningen som vi ser er at org.aktivitet er gratis, øvrige som ønsker å bruke rommet må være medlemmer av Hol Gym slik at vi får minst mulig adm. Det kan også forsvares ifht. vedtektene vi har.

O-sak nr. 31/23: Klargjøring til årsmøte

Alle gruppestyremedlemmer kan starte å tenke på årsmeldinga.

O-sak nr. 32/23: Geilo IL og samarbeidsavtale

Avtalen er under revidering og vi må tenke oss om før en ny evt. avtale signeres. Det er et par hensyn som er viktig å tenke over, og det er at vi tar på oss et ansvar for å ivareta innholdet og levere et x antall folk. Gjør vi ikke det, så setter vi også Geilo IL i en skvis. På den andre siden har vi behov for dugnadsaktiviteter for Hol IL, at vi ikke kan brenne oss ut på å stå på dugnad for andre idrettslag. I allefall ikke når prisen for tjenesten blir veldig lav ifht. hva som leveres. Det har også kommet tilbakemeldinger om for vage og lite tydelige beskjeder i bestillinga for Geilo IL, som gjør at

O-sak nr. 33/23: Høringsuttalelse Hol kommune økonomiplan (HØP)

Hol IL har to lysløyper og de er de eneste som ikke mottar løypetilskudd fra kommunen. Driftsavtalen med kommunen er ikke regulert på mange år, og vi ønsker å få til en liten regulering der. Har sendt inn en høringsuttalelse til HØP'en.

O-sak nr. 34/23: Spond-app for bruk av spinningrommet for å ikke trenge å bruke Facebook som påmeldingskanal. Fungerer veldig greit! Kan sees på om det

O-sak nr. 35/23: Skibrua på Hagafoss er reparert og klar til bruk!

O-sak nr. 36/23: Ski- og kjelke frå Excero ble levert i dag. Det er en kjelke som kan brukes i et stort lengdespenn. Den kan fungere for de som har funksjonsnedsettelse, enten de er midlertidige eller permanente. Vi fikk støtte til dette fra Lotteristiftelsen, så det har ikke kostet klubben noe. Pengene måtte brukes til dette formålet, og det er fint å kunne legge til rette for aktivitet for alle. Fint om alle kan si ifra om det skulle være noen som har behov for å bruke dette hjelpemiddelet, det er bare fint om det blir brukt. Vi kommer til å gjøre tilbudet synlig etterhvert.

O-sak nr. 37/23: Støtte Henrik F. Rukke ifbm. Word Cup. Ifht. refusjonsreglement så er det støtte til Norges cup og NM og andre nasjonale løp. Internasjonale løp står det en egen kolonne for og at dette skal vurderes av styret fra sak til sak. Leit at NSF har så få midler til å støtte løperne. Besluttet at vi følger prismatrise fra refusjonsreglement for NC i dette tilfellet.

O-sak nr. 38/23: FB-side for kjøpe/salg/bytte klær og utstyr internt i idrettslaget. God ide og noe vi bør se på å få i stand, slik at vi får gjenbrukt fint klubbteøy og utstyr. Det er bra for miljøet og lommeboka! Jeanette tar ansvar for å se på en løsning mot våren. Om det er noen som har god kompetanse på hvordan slike sider kan etableres, så ta kontakt.

O-sak nr. 39/23: Svømmetilbud – kartlegging

Fått 18 svar og hvorav 8 er interessert i å høre mer om det. Sender ut en mail med informasjon om livredning og kurset som må tas, også er det et håp om å få tilbudet opp å gå etter nyttår og fram til påske.